

强制性认证目录外产品确认书

Confirmation Letter for Products Outside the scope of China Certificate

下述产品不在中国强制性产品认证目录内。

Below product does not correspond with Catalogue of Products Subject to CCC.

产品名称/ Product name	型号/ Models	参考HS编号/ Reference HS code	产品标准/ standard
安全与环境监 测系统/ Security and Environmenta l Monitoring	NBPD0150,NBPD0155,NBPD0160A,NBPD0165,NBPD0171,NBPD0172,NBWL0355A,NBWL0356A,NBWL0455A,NBWL0456A,NBWL0500,NBWL500N,NBWL0755,NBRK0250,NBRK0451,NBRK0570,NBRK0750,AP9608,AP9513,AP9322,AP9324,AP9325,AP9335T,AP9335TH,NBES0301,NBES0302,NBES0303,NBES0304,NBES0305,NBES0306,NBES0307,NBES0308,NBES0309,NBES0311,NBES0312,NBES0313,NBWS100T,NBWS100H,NBWC100U,AP9370,NBAC0214L,NBAC0213L,NBAC0213P,NBAC0214P,NBAC0122,NBAC0303NA,NBACS125,NBACS1356,SFNBACRPX,NBWN,SFNBWUTIL	853710	IEC 62368

注意：型号名可能追加字母或/以及数字，该型号对安全无影响。

Note: Models may be followed by any additional number(s) or/and letter(s), denoting non-safety related options.

产品描述（包括适用场所）Product Description(utilization of product):

该产品是一种主动的监控解决方案设计，可以防止环境或人为因素造成的身体威胁，从而导致IT基础设施的中断或停机。

All of the products are an active monitoring solutions design to protect against physical threats environmental or human, that can cause disruption or downtime to the IT infrastructure.

确认意见Conclusion:

基于产品描述，上述型号的监测系统不在目前的中国强制性产品目录内，并已超出中国强制性产品范围。

According to the product description, we declare above models do not correspond with Catalog of Products Subject to CCC and are determined to be out of scope for CCC currently.

Date: 2021-03-05

SCHNEIDER ELECTRIC IT CORPORATION /
APC AMERICAN POWER CONVERSION
Address: 70 Mechanic Street,
Foxboro,
West Kingston,
MA 02035
USA

Signature:



Name: Kevin Kemper

Head of Rack & Edge Solutions R&D, Technical

产品照片及参数 Product Photo and Specification:

